
 

 1 

Zápis z jednání Rady ČTA       č. ČTA-Rada-5_23 
 
Datum:  21.6.2023; 18:30 hod,  
Místo:  on-line 
Pozvaný (b.t.) Role Účast 
Antonín Bauer předseda Rady ČTA, GS ČTA Ano 
Vladimír Malý člen Rady ČTA Ano 
Milan Hendrych člen Rady ČTA Ano 
Jiří Horký člen Rady ČTA Ano 
Denisa Zobelt člen Rady ČTA Ano 
Tomáš Petr jednatel ČTTS, s.r.o. Ano 
Rostislav Matera host Ano 
Josef Rajtr zapisovatel, host Ano 
 
 

Aktuální strategické cíle ČTA 
 

Cílový okruh           Zodpovídá 
 
 

1. Řízení, lobby 
 

Okruh           Zodpovídá 
Předseda ČTA informoval Radu ČTA o činnosti vedení ČTA 
v období od konání posledního jednání Rady ČTA 26.2.2023. 

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí Zápis z jednání Rady č. 04_23 ze dne 
21.3.2023. 

 

Denisa Zobelt informovala Radu ČTA o své osobní účasti na 
konferenci ET, která se konala při příležitosti ME v triatlonu 
(Madrid). 

Zobelt 

A.Bauer informoval Radu ČTA o účasti na jednání VH ČUS, kde byl 
zvolen do Předsednictva VH ČUS.  

Bauer 

Rada ČTA odsouhlasila postoj ČTA k návrhu NSA na vytvoření 
registru – plánu významných mezinárodních akcí na období 2024 
– 2026: 
EPJ 2024-2026 
SP v OH TT Karlovy Vary 2024, 2026 
ME v OH TT Karlovy Vary 2025 
Ironman Hradec Králové 2024-2026 
SP XTERRA Prachatice 2024-2026 

Bauer 

Rada ČTA odsouhlasila změny v Licenčním a přestupním řádu 
ČTA – zohlednění pozice a postavení „krajů“.  

Bauer 

A.Bauer Informoval Radu ČTA o regionální činnosti a aktivitách – 
pořádání krajských a partnerských závodů. Byl připraven návrh 
rozpočtu. 

Bauer 

Navrhl vyhledávat již existující akce v krajích a ověřit možnost 
zařadit je mezi „krajské“ závody. 

Bauer 
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M.Hendrych informoval Radu ČTA o průběhu a stavu jednání se 
zástupci krajů. Komunikace probíhá s většinou krajů. Bohužel 
v některých krajích nebyla komunikace navázána, např. Ústí n/L, 
Olomouc, Zlín, JM kraj.  

Hendrych  

M.Hendrych dále Radu ČTA informoval o stavu příprav LODM 
2024. Předběžný rozpočet akce je 467 000,-Kč, JČ kraj přislíbil 
podporu/spoluúčast  Ve Zlivi u ČB proběhne testovací závod, je 
přislíbena úprava částí vozovky - nový asfaltový povrch.  

Hendrych 

A.Bauer předložil Radě ČTA návrh na vyřazení 4 klubů z ČTA ke 
dni 21.6.2023, z důvodu nečinnosti. Všichni členové Rady návrh 
odsouhlasili.   

Bauer 

D.Zobelt navrhla, aby administrace a případné návrhy na vyloučení 
klubů z důvodu nečinnosti probíhaly v rychlejším režimu.  

Zobelt 

A.Bauer informoval Radu ČTA o žádosti KV kraje z 20.6.2023 o 
součinnost při kontrole klubu CITYTRIATHLON  v souvislosti 
s poskytnutou dotací.  

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí informaci A.Bauera o obdržení dotace 
MHMP ve výši 286 000,-Kč v rámci podpory sportu. Dotace je 
určena na činnost 3 klubů (2BWINNER z.s., ROAD2KONA z.s., 
Harfasport team z.s.).  

Bauer 

A.Bauer v dané věci jednal se zástupci „Pražské unie sportu“, kteří 
přislíbili součinnost při čerpání a kontrole využití poskytnuté 
dotace. V dané problematice mají zkušenosti. Členové Rady ČTA 
s využitím nabízených služeb souhlasí. Zdůraznili nutnost při  

Bauer 

Členové Rady ČTA s využitím nabízené pomoci souhlasí. Při 
kontrole využití poskytnuté dotace zdůrazňují nutnost hlídat 
plnění závazků.   

 

A.Bauer informoval Radu ČTA o stavu ve věci poskytnuté dotace  
v oblasti investičních programů NSA: 

 dodávka/mikrobus pro potřeby reprezentačních výběrů – 
bude vypsáno zadávací řízení malého rozsahu, 

 SW/HW pro on-line přihlašování na soutěže ČTA – 
vzhledem ke specifice požadavků možno zadat přímo, bez 
výběrového řízení.  

Bauer 

Členové Rady ČTA schválili předpokládané rozpočty na obě 
zakázky.  

 

A.Bauer informoval Radu ČTA o záměru přihlásit ČTA jako 
kandidáta na pořádání výroční Konference ETU a slavnostního 
galavečera v roce 2024, případně 2025. Předpokládaný rozpočet 
akce je cca 400 000,-Kč. Jedná se o prestižní diplomatickou a 
politickou záležitost, která zvýší povědomí o českém triatlonu a 
zlepší pozici ČTA při jednání s orgány WT a ETU.  

Bauer 

Členové Rady ČTA s podáním návrhu na pořadatele Konference 
souhlasí a akci plně podporují.  

 

Důležitost těchto a podobných aktivit pro vnímání a kvalitativní 
růst českého triatlonu A.Bauer zdůraznil na příkladu rozhodčích 
ČTA. G.Raková a M.Kmuníček byli nominováni jako rozhodčí na 
EH v Krakově, P.Mužíček byl nominován jako rozhodčí pro 
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soutěže OH Paříž 2024 
D.Zobelt zmínila i to, že např. závody SP v Karlových Varech v 
počátcích rozhodovali zahraniční rozhodčí, nyní již většinově 
domácí.  

 

 
 
 

2. Technické záležitosti  
 

Okruh Zodpovídá 
  
 

3. Sportovní oblast 
 

Okruh Zodpovídá 
Rada ČTA řešila pozici manažera mládeže ČTA (M. Kulman). 
Bylo konstatováno, že pan M. Kulman některými svými kroky 
v rámci své činnosti přesahuje svoje kompetence. Výhrady mu 
byly sděleny prostřednictvím předsedy ČTA A. Bauera. 

Bauer 

 
4. Marketing, média, komunikace 

 
Okruh Zodpovídá 

A.Bauer vyslovil pochvalu panu Josefu Dvořákovi za jeho aktivitu 
a přístup při jednání s potenciálními partnery ČTA. 

Bauer 

 
5. IT záležitosti 
 

Okruh Zodpovídá 
 

6. Provoz 
 

Okruh Zodpovídá 

 
7. Ostatní 

 
Okruh  Zodpovídá 

 
8. Per rollam  
 

Okruh Zodpovídá 
Viz dokument Seznam per rollam schválení Rady ČTA 2023  
 

 

Zapsal: Rajtr, Bauer 


